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Protokół Nr V/11 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 14 lutego 2011 roku  
o godzinie 15.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
Obrady rozpoczęto w dniu 14 lutego 2011 roku o godzinie 15.00. 
Obrady zakończono w dniu 14 lutego 2011 roku o godzinie 16.00.  
W V sesji Rady Miejskiej udział wzięło 15 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń - Dorota Lew – Pilarska; 
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń – Jan Adam Kaźmierczak;  
• Skarbnik Gminy Czempiń - Halina Łączna;  
• Sekretarz Urzędu Gminy w Czempiniu – Aleksandra Marciniak; 
• Przedstawiciel Posterunku Policji w Czempiniu – Zbigniew Borowski;   
• Członek Zarządu Powiatu kościańskiego – Bożena Stróżyk; 
• Radni Powiatu  kościańskiego – Arkadiusz Wojciechowski, Piotr Nowakowski;  
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, że w dniu 
dzisiejszym zmarł Pan Włodzimierz Kuciak – radny Rady Miejskiej w Czempiniu                         
w kadencjach 2002-2006 i 2006-2010. 
Jego pamięć została uczczona przez obecnych minutą ciszy.   
 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 14 lutego 2011 
roku o godzinie 15.00 otworzył V sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, że zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na Sekretarza 
obrad V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Macieja Głochowiaka.  
 

Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, że radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad V sesji. Do przedłożonego porządku 
obrad: 
 
W dniu 14 lutego 2011 roku Burmistrz Gminy Czempiń złożyła wniosek o wprowadzenie  do 
porządku obrad V sesji punktu: „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy Czempiń na 2011 rok”.  
Wniosek stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
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Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie wprowadziła                    
do porządku obrad V sesji punkt: „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę                 
w sprawie uchwalenia budżetu gminy Czempiń na 2011 rok” w punkcie 4 a 
porządku obrad.  

 
Wobec powyższego porządek obrad posiedzenia przedstawiał się w sposób następujący:  

1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
4a. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Czempiń na 2011 rok. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie                   

w wodę, dostarczoną przez Przedsiębiorstwo Produkcyjno – Handlowo - 
Usługowe „EKO - TECH” sp. z o.o. z siedzibą – Piotrkowice 1c; 64-020 Czempiń. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie 
międzysesyjnym.  

7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności              
w okresie międzysesyjnym.  

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
9. Wolne głosy i wnioski.  
10. Zakończenie obrad V sesji.  

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, że 
zapoznał się z protokołem z IV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i nie ma zastrzeżeń co do 
ich treści.  
 
Radny Maciej Głochowiak nadzorujący sporządzenie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej                    
w Czempiniu stwierdził, że zapoznał się z protokołem z IV sesji Rady Miejskiej                          
w Czempiniu i nie wnosi zastrzeżeń co do jego treści.    
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie przyjęła protokół 
z IV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 26 stycznia 2011 roku.  

 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje zgłosili:  

1. radna Elżbieta Grygier w sprawach:  
1) udzielenia odpowiedzi na pytanie o załatwienie wniosku Komisji Rolnictwa             

z dnia 22 czerwca 2010 roku w sprawie przesunięcia przejścia dla pieszych na 
ulicy Ogrodowej w Czempiniu;  

2) udzielenia odpowiedzi na pytanie o czas realizacji interpelacji z dnia                      
14 stycznia 2011 roku dotyczącej szczegółowego przeglądu stanu dróg 
gminnych pod kątem ubytków w nawierzchni oraz stanu studzienek 
kanalizacyjnych;  

2. radna Zofia Bartkowiak w sprawie udzielenia odpowiedzi na pytanie, do kogo należy 
uporządkowanie terenu przy przetwórni w Jarogniewicach – dotyczy pobocza po 
jednej stronie;   
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3. radny Wojciech Adamski w sprawach:  
1) studzienki na ulicy Chłapowskiego, która naprawiona została w roku 

poprzednim, jednakże ponownie następuje do niej wchłanianie piasku 
powodujące zamulanie kanalizacji;  

2) zamontowania na ulicy Kasztanowej w Czempiniu progu zwalniającego – 
droga ta prowadzi do bloków, nie jest drogą przejazdową, tymczasem 
samochody osiągają bardzo wysokie prędkości wjeżdżając od strony                    
ul. Borówko Stare; 

3) udzielenia odpowiedzi na pytanie, kiedy i w jakim zakresie będą realizowane 
prace na drogach gminnych – osiedlowych i na terenie sołectw;    

4. radny Aleksander Wieliński w sprawach: 
1) udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy zostaną postawione ponownie dzwony 

na odpady segregowane, które to zostały zabrane z Osiedla Nr 4 w Czempiniu; 
2) wykonania równania dróg osiedlowych na terenie Czempinia – obecnie są                

w stanie fatalnym;   
5. radna Irena Grzelka w sprawach: 

1) udzielnie odpowiedzi na pytanie, czy jest w planach połączenie Głuchowa              
z Piechaninem ścieżką rowerową; 

2) ustawienia na drodze krajowej nr 5 znaku ostrzegającego o sygnalizacji 
świetlnej przy przejściu dla pieszych w Głuchowie – dochodzi do sytuacji,             
w której samochody wyjeżdżające z zakrętu od strony Stęszewa nie są                   
w stanie wytracić prędkości w sytuacji, kiedy świeci się czerwone światło – 
rodzi to zagrożenie dla pojazdów oczekujących na zmianę sygnalizacji 

6. radny Włodzimierz Tyliński w sprawach:  
1) postawienia nowego opłotowania od strony jezdni przy placu zabaw na 

Osiedlu nr 6 – długość – 30 mb, wysokość 1,2 m; opłotowanie zostało 
zniszczone podczas odśnieżania, służyło przez osiem lat;  

2) zdemontowania skrzynki poboru energii elektrycznej zainstalowanej na 
budynku trafostacji – Osiedle nr 6 przy placu zabaw w Czempiniu – skrzynka 
nie spełnia swojej roli – pobór prądu jest możliwy tylko na zabezpieczeniu 16 
Amper.  

 
Do punktu 4a porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Czempiń na 
2011 rok przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę 
Łączną, uwag nie wniesiono.    
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr V/33/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 14 lutego 2011r. 
zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Czempiń na 2011 rok 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę 
Łączną.                      
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 5 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę, 
dostarczoną przez Przedsiębiorstwo Produkcyjno – Handlowo - Usługowe „EKO - TECH” sp. 
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z o.o. z siedzibą – Piotrkowice 1c; 64-020 Czempiń przedstawionego wraz z uzasadnieniem 
przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempin – Jana Kaźmierczaka:  
 
Radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, że wysokość taryfy za wodę zwiększyła się z uwagi na 
wzrost stawki podatku VAT z 7 na 8%.  
 
Radny Wojciech Adamski przypomniał, że w poprzednim miesiącu został przedłużony czas 
obowiązywania taryfy dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu, obecnie zaś 
uchwalana jest taryfa dla „EKO – TECH - u”, co spowoduje, że po uchwaleniu stawki dla 
ZGK w przyszłości mogą na terenie gminy obowiązywać dwie taryfy, czego miano uniknąć. 
Radny Wojciech Adamski przypomniał, że zawsze starano się, aby wszyscy mieszkańcy 
gminy Czempiń płacili za wodę wg tej samej stawki. Radny Wojciech Adamski poprosił               
o wyjaśnienie, czy prowadzono rozmowy z firmą „EKO – TECH” w  sprawie płacenia 
dzierżawy za mienie komunalne, na którym firma ta pracuje. Radny Wojciech Adamski 
wyraził pogląd, że gmina nie powinna robić takich prezentów prywatnej firmie. Radny 
Wojciech Adamski poprosił o wyjaśnienie: „co dalej z EKO – TECH- em”, ponieważ stawka 
jest uchwalana na rok i czy to oznacza, że „EKO – TECH” przez ten czas nadal będzie 
dzierżawił mienie gminne, bo należy pamiętać, że z końcem 2010 roku minął czas 
obowiązywania dotychczasowej umowy. Radny Wojciech Adamski poprosił o wyjaśnienie, 
kto dzierżawi mienie gminy – RKS czy „EKO – TECH” i czy jest wiążące wypowiedzenie 
umowy, które zostało złożone do RKS – u.  
 
Burmistrz Gminy Czempin Dorota Lew – Pilarska wskazała, że to, iż dwa przedsiębiorstwa 
obsługują gminę Czempiń w zakresie dostarczania wody nie oznacza, że cena ich usług musi 
być taka sama – nie ma takiego wymogu. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, że 
czas obowiązywania taryfy dla ZGK został przesunięty na wyraźny wniosek tego Zakładu, 
„EKO – TECH” takiego wniosku nie złożył. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wyjaśniła, że 
umowa na dzierżawę mienia gminnego została wypowiedziana tej firmie, która była stroną 
umowy wg dokumentacji, która jest w posiadaniu Urzędu Gminy w Czempiniu – stroną 
umowy była Rolnicza Korporacja Spółdzielcza w Czempiniu. Burmistrz Dorota Lew – 
Pilarska wskazała, że „EKO – TECH” utrzymuje, że jest w posiadaniu dokumentów 
świadczących o prawie do użytkowania tego mienia, Burmistrz nie ma takiej dokumentacji, 
dlatego sprawa została przekazana do radcy prawnego Urzędu Gminy. Burmistrz Dorota Lew 
– Pilarska poinformowała, że wystąpiono do Wydziału Ksiąg Wieczystych o całkowity wypis 
z księgi wieczystej, który powinien dać odpowiedzi na wiele niejasności. Burmistrz Dorota 
Lew – Pilarska wskazała, że nie może być sytuacji, w której taryfa nie zostanie uchwalona, 
należy mieć na uwadze to, że sprawa pewnie szybko się nie zakończy. Burmistrz Dorota Lew 
– Pilarska zapewniła, że Rada Miejska w Czempiniu będzie na bieżąco informowana                      
o przebiegu sprawy, jednakże nie jest winą obecnych władz, że taka sytuacja ma obecnie 
miejsce. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że umowa została wypowiedziana                  
w terminie zgodnym z jej zapisami stronie, która ją z gminą Czempiń podpisała.                 
 
Radny Wojciech Adamski wskazał, że przyjmuje argumenty Burmistrza w tej sprawie, 
jednakże nie wyjaśniono, dlaczego przez tyle lat nie żądano dzierżawy za korzystanie                   
z mienia komunalnego.  

 
Burmistrz Gminy Czempin Dorota Lew – Pilarska wyjaśniła, że umowa, która była zawarta 
w przeszłości była tak skonstruowana, że nie było w niej mowy o żadnej dzierżawie. 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że po wyjaśnieniu sprawy, przy podpisywaniu 
umowy od 1 stycznia 2011 roku na pewno zostanie naliczona dzierżawa za to mienie.   
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W odpowiedzi na pytanie radnego Macieja Głochowiaka, na jakiej podstawie i  czy zgodnie 
z prawem „EKO – TECH” korzysta z mienia gminnego, Burmistrz Gminy Czempin Dorota 
Lew – Pilarska wyjaśniła, że „EKO – TECH” korzystał z tego mienia na bazie porozumienia 
z RKS. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że zapisami tej umowy zajmował się 
jeszcze poprzedni radca prawny Urzędu Gminy w Czempiniu – wybitny prawnik dr Stanisław 
Madaj i mimo, że miał zastrzeżenia do jej niektórych zapisów, nie udało mu się wzruszyć tej 
umowy.    
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr V/34/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 14 lutego 2011r.                      
w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę, dostarczoną 
przez Przedsiębiorstwo Produkcyjno – Handlowo - Usługowe „EKO - TECH” sp. 
z o.o. z siedzibą – Piotrkowice 1c; 64-020 Czempiń przedstawioną wraz                        
z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempin – Jana Kaźmierczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 6 porządku obrad:  
 
Do Sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym oraz 
wykazu zarządzeń stanowiącego załącznik nr 5 do niniejszego protokołu, zapytań nie 
wniesiono.  
 
Do punktu 10 porządku obrad:  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, że 
w okresie międzysesyjnym: 

1. Radę Miejską w Czempiniu reprezentował Wiceprzewodniczący – radny Maciej 
Głochowiak – odbywał dyżury i uczestniczył w turnieju sportowym SYNGENTA 
CUP w hali sportowej przy Gimnazjum w Borowie;  

2. uczestniczył w zebraniu sołeckim wsi Satry Gołębin;  
3. do Rady Miejskiej w Czempiniu wpłynęły pisma: 

1) Pismo Stowarzyszenia na Rzecz Osób Chorych i Niepełnosprawnych 
JASIEK z dnia 8 lutego 2011 roku – załącznik nr 6 do niniejszego protokołu;  

2) Pismo Burmistrza Gminy Czempiń z dnia 8 lutego 2011r. – stanowi załącznik 
nr 7 do niniejszego protokołu;  

3) Pismo Agnieszki Kroll z dnia 28 stycznia 2011r.  - stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu;  

4) Pismo Koła Prawa i Sprawiedliwości z dnia 2 lutego 2011 roku – stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu;  

5) Pismo Burmistrza Gminy Czempiń z dnia 26 stycznia 2011 roku – stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu;  

6) Pismo Komisji Rolnictwa, Działalności Gospodarczej, Prawa i Porządku 
Publicznego, Ochrony Środowiska oraz Budownictwa i Spraw Komunalnych 
Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 stycznia 2011 roku – stanowi 
załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.   

 
Do punktu 11 porządku obrad:  
 
Odpowiedzi na interpelacje radnych Rady Miejskiej w Czempiniu udzieliła Burmistrz Dorota 
Lew – Pilarska:  
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1. radnej Elżbiety Grygier w sprawach:  
1) udzielenia odpowiedzi na pytanie o załatwienie wniosku Komisji Rolnictwa             

z dnia 22 czerwca 2010 roku w sprawie przesunięcia przejścia dla pieszych na 
ulicy Ogrodowej w Czempiniu - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wyjaśniła, 
że decyzja o wykonaniu prac jest uzależniona od finansów gminy i decyzja 
zostanie podjęta po wykonaniu naprawy dróg po zimie, jednakże nie obiecuje, 
że zadanie zostanie wykonane I połowie roku 2011;   

3) udzielenia odpowiedzi na pytanie o czas realizacji interpelacji z dnia                      
14 stycznia 2011 roku dotyczącej szczegółowego przeglądu stanu dróg 
gminnych pod kątem ubytków w nawierzchni oraz stanu studzienek 
kanalizacyjnych - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wyjaśniła, że sporządzona 
dokumentacja pozwoliła na oszacowanie środków finansowych, jakie będą 
potrzebne do wykonania tych prac; wkrótce zostanie wyłoniona firma, która 
poda koszt wskazanych przez gminę napraw; równanie dróg zaś zostanie 
wykonane niezwłocznie po tym, jak pozwolą na to warunki atmosferyczne.   

2. radnej Zofia Bartkowiak w sprawie udzielenia odpowiedzi na pytanie, do kogo należy 
uporządkowanie terenu przy przetwórni w Jarogniewicach – dotyczy pobocza po jednej 
stronie - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że po sprawdzeniu, do kogo 
należy grunt, interpelacja zostanie przekazana;  

3. radnego Wojciecha Adamskiego w sprawach:  
1) studzienki na ulicy Chłapowskiego - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 

wskazała, że sprawą tą odwrotnie zajmie się ZGK w Czempiniu, którego 
przedstawiciel jest obecny na sesji;  

2) zamontowania na ulicy Kasztanowej w Czempiniu progu zwalniającego – 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wyjaśniła, że interpelacja zostanie wzięta 
pod uwagę i zostanie poproszony o częstsze kontrole Wydział Ruchu 
Drogowego Policji w Kościanie;  

4. radnego Aleksandra Wielińskiego w sprawie dzielenia odpowiedzi na pytanie, czy 
zostaną postawione ponownie dzwony na odpady segregowane, które to 
zostały zabrane z Osiedla Nr 4 w Czempiniu - Burmistrz Dorota Lew – 
Pilarska wskazała, że Urząd Gminy skontaktuje się z firmą, z którą ma umowę 
na wywóz nieczystości segregowanych i sprawa zostanie wyjaśniona;  

5. radnej Ireny Grzelki w sprawach: 
1) udzielnie odpowiedzi na pytanie, czy jest w planach połączenie Głuchowa              

z Piechaninem ścieżką rowerową - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
wskazała, że interpelacja zostanie przekazana do zarządcy drogi;  

2) ustawienia na drodze krajowej nr 5 znaku ostrzegającego o sygnalizacji 
świetlnej przy przejściu dla pieszych w Głuchowie – Burmistrz Dorota Lew – 
Pilarska wskazała, że interpelacja zostanie przekazana do Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad.  

 
Do punktu 12 porządku obrad:  
 
W wolnych głosach i wnioskach:  
 
Radny Jarosław Konieczny poinformował, że w ostatnim czasie zawodnicy Klubu 
Sportowego Stowarzyszenia Sportów Walki SKORPION brali udział w zawodach w Pradze            
i na 9 startujących zdobytych zostało 9 medali – 5 złotych, 2 srebrne i 2 brązowe. Radny 
Jarosław Konieczny podkreślił, i ż wie, że Klub ma problemy z rozliczeniem dotacji z roku 
poprzedniego, jednakże przykre jest to, że w budżecie gminy na 2011 rok nie zostały 
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zaplanowane na ich potrzeby żadne środki, mimo, iż tak godnie i dobrze klub ten reprezentuje 
gminę Czempiń.     
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wyjaśniła, że w budżecie gminy Czempiń nie zostały 
zaplanowane dla Stowarzyszenia Sportów Walki SKORPION żadne środki, ponieważ Klub 
ten nie złożył w stosownym terminie wniosku do Burmistrza Gminy Czempiń.  
 
Sołtys Betkowa Eugeniusz Pawlak zaproponował, aby radni zajęli się drogami w gminie 
Czempiń, które są nieprzejezdne – tak jak w Betkowie, gdzie był problem z dojazdem do 
chorego.  
 
 
Wobec wyczerpania tematyki Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof 
Sankiewicz zamknął V sesję Rady Miejskiej w Czempiniu.      
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu 
/-/Krzysztof Sankiewicz 

 
Protokołował: 
Kierownik Referatu Organizacyjnego 
mgr M. Głucha – Napierała  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


